
  
ALV Buurtvereniging Burgwey 27 maart 2024 te Warenar 
 
Agenda: 
 

1. Opening: 
 

Goedenavond dames en heren, beste leden van Buurtvereniging Burgwey, 
 
Namens het bestuur van de buurtvereniging Burgwey heet ik u van harte welkom op onze ALV. Fijn 
dat u allen de moeite heeft genomen om hierbij vanavond aanwezig te zijn. 
 
Een keer per jaar komen we samen voor onze jaarlijkse Algemene Ledenvergadering, een moment 
waarop we terugblikken op het afgelopen jaar, maar ook vooruitkijken naar het komende jaar. Met 
trots kunnen we zeggen dat onze vereniging blijft groeien en we inmiddels met meer dan 200 actieve 
adressen hebben, wat ons een van de meest actieve en betrokken buurtverenigingen binnen 
Wassenaar maakt. 
 
Onze kracht ligt in een actief en betrokken bestuur en hiernaast ook door de vertegenwoordiging van 
ambassadeurs in alle straten, waardoor we een netwerk van betrokken en toegewijde leden hebben 
die de kern vormen van onze sociale verbondenheid. Deze verbondenheid staat centraal in alles wat 
we doen, en we zijn dankbaar voor de inzet en het enthousiasme van de ambassadeurs en andere 
bewoners die hieraan bijdragen en de buurtvereniging actief houden. 
 
De vooraankondiging van de ALV is via de e-mail verstuurd begin februari, de agenda van deze 
vergadering heeft u op 15 februari ontvangen. Op de tafels vindt u deze agenda en er zal een 
aanwezigheidslijst rouleren, zou je zo vriendelijk willen zijn deze tekenen? 
 
We willen ons deze ALV concentreren op de contributieverhoging, die de goed keuring van de 
leden behoeft! 
We willen onze vergadering extra speciaal maken door na het officiële gedeelte het programma af te 
sluiten met een presentatie van Niels Beekhuizen van Crooked Spider, inclusief een kleine 
bierproeverij! Deze gezellige toevoeging biedt ons de perfecte afsluiting van de vergadering. En 
natuurlijk is hierna nog de gelegenheid om een drankje te drinken.  
 
 
Mededeling van het bestuur: 
 

2. Er zijn 2 Bestuurswisseling geweest:   
Harro Leegstra —>Chris de Jong 
Gabrielle Lindhout—->Marc van de Linden en Natalie Hunter 

Beiden van avond door werkzaamheden niet aanwezig ! 
Vanuit deze plek willen we hun beiden hartelijk bedanken voor hun inzet voor het bestuur..en de 
nieuwe bestuursleden succes wensen 
 
 

3.Jaarverslag 
 
Het bestuur blikt terug op een constructief jaar waarin we ons weer met een aantal groot aantal 
zaken hebben beziggehouden. Hierop kom ik later terug. Het bestuur is afgelopen jaar 8 keer 
bijeengeweest.  



 
Verder hebben we in oktober een ambassadeurs-bijeenkomst gehad in het van Heeckerenhuis, 
waarbij bijna alle ambassadeurs aanwezig waren. In elke straat is weer vertegenwoordigd door een 
of 2 enthousiaste ambassadeurs en hebben we 1 op 1 contact gehad met diverse ambassadeurs.  We 
zullen dit komende jaar zeker weer een ambassadeursbijeenkomst organiseren. Wij zijn blij met hun 
en zullen hun zeker weer inschakelen de komende tijd. 
 
Wij hebben veel enthousiaste buurtbewoners die naast de door ons geïnitieerde activiteiten, dit jaar 
wederom een feestelijke Halloween bijeenkomst hebben georganiseerd en zich actief inzetten 
voor de belangen van het Burchtplein waaronder het onderhoud van de (steunpunt) speeltuin, de 
hangjongeren, de handhaving etc. 
 
Contacten met de gemeente en andere partijen: 
 
In het jaar 2023 is er veelvuldig contact geweest met de wijkagent via Burchtpleingroep in verband 
met de hangjongeren op het Burchtplein. Dit blijft de continue aandacht houden. De overlast is op dit 
moment veel minder, we hopen dat dit zo blijven. 
 
De wijkagent is nog steeds Ashley Visser. Zij is te bereiken via  ashley.visser@politie.nl en op het 
algemene alarm telefoonnummer 0900-8844. Alleen voor acute zaken kunt u 112 bellen. Maar 
schroom NIET te bellen als u iets verdachts meemaakt of -ziet.  
 
De buurtvereniging Burgwey wordt d.m.v. de nieuwsbrief van de Vrienden van Wassenaar 
regelmatig op de hoogte gehouden. En we participeren 1 keer per jaar in de ALV.  
Door de Vrienden van Wassenaar is een adviesraad opgericht waarin de meeste buurtverenigingen 
in Wassenaar participeren, om gevraagd en ongevraagd advies aan de vrienden van Wassenaar te 
geven. Vanuit ons bestuur neemt Martin Efdee zitting in deze adviesraad.  
 
Communicatie en sociale media: 
 
De communicatie vanuit het bestuur verliep hoofdzakelijk via de e-mail, om daarmee actueel nieuws 
onder de leden te verspreiden. Bijna alle leden zijn nu bereikbaar via de e-mail, wat het eenvoudiger 
maakt om de leden te bereiken.   
 
We hebben meerdere updates via de mail verstuurd om u op de hoogte te houden van diverse 
ontwikkelingen over de nieuwbouw, Burchtplein, verkeer en de Warenar.  
De verkeerscommissie van de buurtvereniging vertegenwoordigd onze belangen bij de gemeente, 
waaronder het organiseren van de petitie Prinsenweg.(98 reacties, 5 voor 50 km!) 
      
In de buurt hebben we verschillende Whatsapp groepen waar snel berichten kunnen worden 
gedeeld. Toegang tot deze groepen is uitsluitend voor buurtbewoners, dus niet beperkt tot 
uitsluitend leden. Er wordt op toegezien dat de groepen gebruikt worden voor het doel waarvoor 
deze zijn opgestart. Momenteel hebben we een buurtpreventie app, een buurt sociaal app en een 
oppasapp, deze zijn nog steeds allemaal erg succesvol.  
We hebben gemerkt dat de buurt sociaal app goed werkt om reminders voor sociale activiteiten te 
gebruiken, bent u nog geen lid van deze app groep dan adviseren wij u om dit alsnog te doen. Als u 
zich wil aanmelden bij de app stuurt u dan een bericht aan het secretariaat, 
buurtverening@burgwey.nl.  
 
Sociale activiteiten: 
 
Afgelopen jaar hebben we weer een aantal leuke buurtbijeenkomsten kunnen organiseren.  



 
Op 2e paasdag hebben we voor de kinderen weer een succesvolle paaseieren zoekactie gehouden. 
Het geheel werd opgeleukt door 2 paashazen en de koffiekar voorzag in een grote behoefte bij de 
aanwezigen.   
 
Voor de 2e keer is er, op zaterdag 16 september, de zomerborrel gehouden. We troffen het 
wederom met prachtig weer en een hele grote opkomst, deze activiteit zullen we dan ook komend 
jaar herhalen. Het idee is om het dan op de zondag te organiseren.  
 
De Halloween viering, zoals al eerder gezegd.  
 
De traditionele kerstbijeenkomst was op zondagmiddag 10 december in de Warenar .De introductie 
van een kinderorkest, van kinderen uit de buurt, tijdens de kerstbijeenkomst was een 
hartverwarmende toevoeging die door iedereen zeer werd gewaardeerd. Ze speelden kerstliedjes 
waarbij iedereen mee mocht zingen, onder leiding van een muziekdocente.  
  
Nieuwbouw zorgcampus 2/Ridderhof 
 
Met de verwachte oplevering van de nieuwbouw de Ridderhof in het derde kwartaal van 2024, 
bereiden we ons voor om de nieuwe bewoners te verwelkomen en te integreren in onze 
buurtvereniging. 
 
Indien u belangstelling heeft voor het jaarverslag dan kunt u dit opvragen bij het secretariaat. We 
zullen het jaarverslag ook op de website zetten. 
 

3 Financieel jaarverslag 
 

 Chris de Jong agendapunt 4 en 5  
NB:Leden vragen om financieel beleid goed te keuren en decharge te verlenen. 
 

4 Verhoging contributie en automatische incasso 
 

6 Speerpunten 2024 en  
 
 
Sociale cohesie:  
 
We zullen ons blijven inzetten voor de sociale cohesie binnen de wijk, ondersteund door onze 
ambassadeurs. Voor komend jaar staat in ieder geval weer de zomerborrel, kerstbijeenkomst, 
Halloween en Pasen weer op de agenda. 
Graag willen wij u erop attent maken dat het Paaseieren zoeken is op 2de Paasdag (1 april!) om 10.30 
uur.  
Komt u met een (klein)kind graag even opgeven.  
De zomerborrel is zondag 8 september.   
 
  De herdruk van het boekje: “Wijk Burgwey in historisch perspectief” is met behulp van vele 
sponsoren, gerealiseerd. Dit zal op maandag 15 april aan de burgemeester in de muziekkoepel 
overhandigd worden. Daarna zullen we tot verspreiding overgaan. 
 
Onderzoek wateroverlast: Chris?? 
 



Er is een enquête uitgezet binnen de Burgwey om te inventariseren hoeveel woningen er 
wateroverlast hebben en om in kaart te brengen of dit bij bepaalde straten in de wijk erger is dan 
andere straten. De uitkomsten zullen natuurlijk gedeeld worden met de gemeente in de hoop dat zij 
hierop actief zullen acteren. Mocht u de enquête alsnog willen invullen stuurt ie dan even een 
berichtje ons. De inventarisatie van de water overlast is in kaart gebracht door Tiest van der Meer en 
Chris de Jong. De uitwerking hiervan volgt nog. 
 
 
Jeugd/ groen Burchtplein: 
 
Het zg “steunpuntje” heeft nieuwe speeltoestellen waaronder schommels. De Pinus bomen zijn 
gekapt en in het najaar komen daar een aantal Prunus bomen voor terug. Het groen om de 
muziekkoepel is vervangen door rhododendrons en gras. Daar we ons zorgen maakten over de mate 
van onderhoud en beheer, heeft Martin Efdee het eerder gemaakte “Beheerplan Groen 
Burchtplein” aan de groenbeheerders van de gemeente (weer) aangeboden.  
 
Warenar 
De gemeenteraad heeft in januari 2020 opdracht gegeven om het theater de Warenar te behouden 
inclusief de dorpshuisfunctie. De onderhandelingen met de projectontwikkelaar en de gemeente zijn 
in 2022 stukgelopen waardoor de plannen voor de Warenar opnieuw moesten worden bekeken.  
 
 De wethouder Ronald Zoutendijk (DLW) heeft de Warenar nu in zijn portefeuille en heeft hier allerlei 
plannen voor waarbij wellicht een museumfunctie toegevoegd zal worden aan de Warenar, met de 
intentie om de theaterfunctie en de dorpshuisfunctie hiernaast te behouden. We zijn nu in gesprek 
met de nieuwe projectleider en wethouder over de ontwikkelingen.  Zoals u in de Wassenaarse Krant 
van 23 maart jl  heeft kunnen lezen wordt er (weer) een haalbaarheidsonderzoek gestart naar de 
herbestemming van de Warenar. Deze zal 9 maanden duren en voor besluitvorming in oktober ‘24 
naar de gemeenteraad gaan. 
 
Verkeer;Het huidige college zet het wegencategoriseringsplan stevig door. Dit betreft o.a de 
plannen voor de 30 kilometer invoering op diverse wegen, zoals de Storm-zuid, deze wordt nu anders 
ingericht. De starre houding van de wethouder heeft tot veel onrust geleid. Eind januari kon er 
gedurende 6 weken zienswijzen bij de gemeente ingediend worden. Aan de hand daarvan wordt er 
een zg Burgerberaad opgericht waarin een aantal indieners van de zienswijze aan met de 
gemeenteraad in gesprek kunnen gaan. De besluitvorming over het wegencategoriseringsplan zal op 
zijn vroegst in het najaar 2024 genomen worden. 
Samen met de verkeerscommissie van de Burgwey blijft ook dit onze aandacht hebben, o.a voor de 
Prinsenweg, maar ook voor het verkeer in de rest van de wijk. 
 
(Op verschillende plekken in de wijk zijn laadpalen voor elektrische auto’s geplaatst in 2023, in 2024 
komen er wellicht nog nieuwe laadpalen bij. Het besluit hierover wordt gepubliceerd in de 
Wassenaarse Krant, invloed op de plaatsing hiervan is helaas niet mogelijk. Waar het besluit al 
genomen is, kunt u hierop niet meer op ageren. ) 
 
 

5 Rondvraag ????????? 
Dank u voor uw aandacht en sluiten we hierbij het officiële gedeelte af.  
 
6)Presentatie Niels Beekhuizen van Crooked Spider 


